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Vragen van de leden Koopmans en Knops (beiden CDA) aan de minister van 
Defensie over uitbesteding van graslandbeheer op defensielocaties 
(ingezonden 7 juni 2012). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van een voorstel van melkveehouder Vreba Melkvee 
BV om het grasland op de vliegbasis Venray om niet te mogen maaien en het 
product af te voeren? 

Vraag 2
Hoeveel kost het Defensie nu jaarlijks om de 100 ha aan grasland van de 
vliegbasis één keer per jaar te maaien, waarna het gras moet worden 
opgeslagen, gewogen en afgevoerd naar een vergister? 

Vraag 3
Is het waar dat Defensie deze kosten kan besparen als het beheer van het 
grasland wordt uitbesteed aan het betreffende bedrijf? Kunt u aangeven 
hoeveel besparingen per jaar mogelijk zijn? 

Vraag 4
Welke stappen heeft het ministerie van Defensie genomen om dit voorstel en 
de daarmee gepaard gaande besparingsmogelijkheden serieus in overweging 
te nemen, en welke contacten zijn daartoe onderhouden met het betreffende 
bedrijf? 

Vraag 5
Is het waar dat het beheer van het grasland bij de vliegbasis Leeuwarden op 
vergelijkbare wijze is uitbesteed? Zijn er andere defensielocaties waar dit 
reeds gebeurt? 

Vraag 6
Bent u bereid om in te gaan op het voorstel van het betreffende bedrijf, het 
huidige beheerscontract van de vliegbasis Venray daartoe aan te passen, 
alsmede te kijken naar mogelijkheden om het beheer van grasland op 
vergelijkbare wijze uit te besteden bij andere defensielocaties? Zo nee, 
waarom niet? 
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Vraag 7
Deelt u de mening dat Defensie zo slim mogelijk moet omgaan met beheer 
en exploitatie van defensielocaties? 

Vraag 8
Bent u bereid deze vragen vóór aanvang van het eerstvolgende algemeen 
overleg over het Defensievastgoed d.d. 26 juni 2012 te beantwoorden?
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